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S ommarmötet den 12 juni -24 

56 bröder hade mött upp till årets första sommarmöte. Vädret var lite kylslaget, men vi hoppas alla 
att det goda sommarvädret skulle återkomma innan midsommar.  
 
Nog kändes det lite annorlunda att komma på möte utan regalier och sedvanlig klädsel. Dock var det 
lika trevligt att möta bröderna, så visst känns det som ett hem! 
 

 
Bröder i glatt samspråk. 

 
Logemötet är förkortat under sommaren, förhandlingen tog strax under tio minuter. Men trots det 
godkände vi en stor utbetalning som skattmästaren gjort för hyran av lokalen. 
 
Därefter var det dags för mat. Vi undfägnades med skinka, kokt potatis, bröd och legymsallad. 
Mycket gott och servicen presterade som vanligt utan anmärkning. 
 

 
Drickakupongerna är framtagna. 
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Bröderna Lennart och Kai i samspråk 

 

 
Alltid trevligt att råkas. 
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Själv hade jag en mycket trevlig diskussion vid mitt bord; segling på Skagerack, dovhjortsjakt på Hanö 
och ättika som ogräsbekämpningsmedel, bland mycket annat avhandlades. Man vet aldrig vad som 
kommer upp, men alltid lika lärorikt. 
 
Onsdagen den 10 juli ses vi på nästa sommarmöte, där temat är Västkustafton. Väl mött då! 
 
 
      
  Conny Sevehem 

  

 


